
Protokół Nr 15

Z posiedzenia komisji oświaty, kultury i sportu RG odbytego w dniu 13 listopada 2012r.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Maria Wilkowska -  przewodnicząca

2. Getka Jan usz-cz łonek

3. Gryglas Agnieszka -  członek

4. Kujawski Bopgdan -  członek

5. Sobczak Józef-cz łonek

6. Wątorska-Parzydło Justyna -  członek

7. Zaręba Edyta-cz łonek

W pierwszej części posiedzenia uczestniczył W ójt p. Tadeusz Bulik

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała przewodnicząca komisji powitała zebranych i 

przedstawiła stepujący porządek obrad:

1. Projekt budżetu na 2013r. ( rozbudowa szkoły w Józefowie, remont szkoły w Guzowatce -  

elewacja i ocieplenie).

2. Sprawy różne i wolne wnioski.

Następnie p. Wilkowska odczytała pisma skierowane do Rady Gminy które dotyczyły rozbudowy 

szkoły w Józefowie i Guzowatce.

Pan Wójt zabierając głos wyjaśnił, że wnioski do projektu budżety na 2013 r. należało zgłaszać do 

15 października br., jednostki organizacyjne zgłaszają propozycje do 20 października br.Komisje 

mogą wnosić zmiany do tego co zostało przygotowane przez Wójta pod warunkiem, że wskażą 

źródło pozyskania środków wyjaśnił Wójt.

Odnośnie rozbudowy szkoły w Józefowie- zadanie to zostało umieszczone w projekcie budżetu na 

2013r. Zadanie planowane jest do realizowania z udziałem pozyskanych środków unijnych . 

Realizację zadania planuje się etapowo. W roku 2013 planuje się wykonanie stanu surowego 

zamkniętego.

Środki na wykonanie elewacji i ocieplenia szkoły w Guzowatce zaplanowane zostały w 

wydatkach bieżących na remonty bieżące szkół. Jeżeli nie otrzymamy dotacji z zewnątrz zadanie 

to zostanie wykonane w ramach środków własnych.

W dalszej swojej wypowiedzi W ójt poinformował, że otrzymał pismo od rodziców uczniów 

uczęszczających do szkoły w  Guzowatce w którym stawiane są zarzuty wobec dyrektora szkoły.

Postawione zarzuty w  toku rozpatrywania.

Dowóz uczniów niepełnosprawnych prowadzony jest od miesiąca. Trudno jest dopasować 

rozkład dowozu. Od drugiego semestru powinien zostać zgrany rozkład zajęć poinformował 

Wójt. Ponadto W ójt poinformował, że późnienia się rozbudowa Gminnego Centrum Kultury. 

Wykonawca nie dotrzymał już II harmonogramu robót. Brane jest pod uwagę rozwiązanie



umowy z dotychczasowym wykonawcą w związku z niewywiązaniu się z zawartej umowy. 

Wykonawca nie otrzymał zapłaty za wykonane dotychczas prace.

Pani Maria Wilkowska zapytała czy w przyszłym roku szkolnym zostanie wydłużony czas pracy 

świetlic szkolnych i co z oznakowaniem miejsc w których zatrzymuje się autokar dowożący 

uczniów.

Odnosząc się do wypowiedzi p. Wilkowskiej W ójt powiedział, że w każdej miejscowości jest 2 a 

niekiedy i 4 miejsca w których zatrzymuje się autokar szkolny stąd też potrzeba jest duża ilość 

znaków co związane jest z kosztami. Pani Wilkowska zaproponowała żeby przekazana została do 

szkół informacja w których miejsca zatrzymywał się będzie autokar dowożący uczniów do szkół 

a szkoły poinformują rodziców.

Odnośnie wydłużenia czasu pracy świetlicom szkolnym Wójt wyjaśnił, że świetlice obowiązkowo 

są przy szkołach a nie przy oddziałach przedszkolnych. Na dzień dzisiejszy zachodziła potrzeba 

wydłużenia czasu pracy świetlicy przy szkole w Guzowatce o 1,5 godz. do godz. 16.30. Ze 

świetlicy w tym czasie korzysta tylko garstka uczniów. Ustawodawca nie określa czasu pracy 

świetlic.

Pani Wilkowska nawiązując do obowiązującej uchwały Rady Gminy w sprawie wynagradzania 

nauczycieli powiedziała, że wynagrodzenie za zastępstwa powinny być płatne już od pierwszego 

dnia absencji chorobowej nauczyciela. U nas wypłacane są dopiero po tygodniowej nieobecności.

Odnosząc się do tej wypowiedzi Wójt powiedział, że jest to temat do przedyskutowania.

Padła propozycja przygotowania na następne posiedzenie komisji projektu uchwały o płatnym 

zastępstwie od 1 dnia absencji chorobowej.

Na tym protokół zakończono-

Przewodnicząca komisji 

Maria Wilkowska
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